
 
Nijmegen, 15 juni 2025 
 
 
 
Geachte raadsleden,  
 
Op 28 maart zonden wij een brief aan alle politieke partijen van de gemeente Nijmegen.  
Helaas hebben niet alle partijen daarop gereageerd. Van een aantal hebben wij een reactie  
mogen ontvangen en in gesprek kunnen gaan, waarvoor onze dank.  
Helaas lijken er nog steeds plannen te zijn, die geen rekening houden met de sportverenigingen in 
Brakkenstein. Betaald parkeren doorvoeren bij onze verenigingen is in basis onbespreekbaar. Bij  
alle sportverenigingen is Nijmegen is de mogelijkheid om gratis te parkeren, dus dat moet bij ons  
ook zo blijven. Het is erg ongastvrij om te moeten (laten) betalen als men wil sporten.  
Neem de sportverenigingen serieus, zij hebben de lokale kennis over wat nodig is! 
 
Bovendien zijn er vanuit de wijk goede ideeën en het zou passend zijn als daar eerst naar wordt 
geluisterd m.b.t. betaald parkeren, alvorens  besluiten te nemen. Voor de vernieuwingsgolf is het 
participatie-instrument (voor een deel van de doelgroep adequaat) ingezet, maar helaas in deze 
helemaal  niet. In het Raadsvoorstel 1.4 staat dat betaald parkeren randvoorwaardelijk is. Dit is niet 
gecommuniceerd of zelfs ontkend! Er staat ook, dat het de enige manier is om de gebiedsvisie en de 
vernieuwingsgolf goed uit te voeren. Ook dat betaald parkeren in december een voorwaarde is. 
Ten slotte staat er, dat er breed geparticipeerd is, dat het in deze context is besproken met bewoners 
en ondernemers. (sportverenigingen?) Al deze zaken worden nu min of meer weggemoffeld onder 
de noemer vernieuwingsgolf... Bovendien is dit alles absoluut niet correct. 
 
Er wordt nu gesproken over een proef van 1 uur. Als die niet blijkt te werken, zijn we terug bij af en 
moet iedereen gewoon betalen. Dan hebben we uiteindelijk niet bereikt waar we met z’n allen voor 
gepleit hebben, oftewel dan hebben we helemaal niks bereikt! De argumenten tegen de blauwe zone 
zijn niet steekhoudend. Een proef van 1 uur levert dezelfde problemen op, dus het zou erg 
tegenstrijdig zijn als dat dan wél een juiste optie zou zijn. In Lent is er vorig jaar ook maatwerk 
geleverd middels een blauwe zone, dus het blijft verbazingwekkend, dat de gemeente aangeeft, dat 
dit in Brakkenstein niet zou kunnen. Er zijn géén (juridisch) correcte argumenten om dit niet te doen 
(dit is ook te lezen in de brief van de advocaten namens ondernemers en voorzieningen). Wij doen  
bij deze een beroep op uw politieke wil om er samen met de sportverenigingen goed uit te komen.  
 
 
Met sportieve groet, 
 
Namens TV Brakkenstein 
 
 
Anton Hutting, voorzitter 
Trea Thijssen, secretaris 

 
 


